

产品介绍——钻井液用快速渗透剂

Quick Penetrating Agent for Drilling Fluid Introduction

产品名称 (Product name)

钻井液用快速渗透剂 T Quick Penetrating Agent for Drilling Fluid T

性能及应用 (Application)

它是由顺丁烯二酸酐与仲辛醇酯化后经焦亚硫酸钠磺化而生产出。属阴离子型表面活性剂，是泥浆解卡剂中的主要助剂。此外快 T 还具备一定润滑作用，可减少钻头及其它配件的磨损，降低扭矩，延长使用寿命。

As an anionic surface active agent, this product is the main auxiliary agent of slurry separation. It also has lubricating ability so as to reduce the abrasion of the aigulle and other fittings, prolonging their service life.

质量指标 (Specifications)

项 目 <i>Properties</i>	技 术 指 标 <i>Values</i>
外 观 <i>Appearance</i>	淡黄色液体 Pale yellow fluid
pH 值 <i>Value</i>	7.0 ± 1.0
渗透力 (秒) <i>Osmosis</i>	90 秒内出现小裂纹，180 秒内出现较多裂纹 Little crack in 90s, more crack in 180s

包装储运 (Packaging)

铁桶包装，包装桶必须有良好的密封性，不易破损。

Packing in iron barrel with excellent sealability and performance of non-dilapidation.

操作安全提示 (Operation safety tips)

避免接触到眼睛，使用时应戴好防护眼镜、手套。安全性信息详见材料安全数据表 (MSDS)。

Wear protective glasses to avoid contact with eyes, gloves when using. Safety information refer to the material safety data sheet (MSDS).